

Third Grade Newsletter



Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
	1 Winter Recess School Closed	2 School Resumes	3	4
7	8	9 Field Trip to Soccerooft (All Classes)	10	11
14	15	16	17	18
21 MLK Jr. Day No School	22	23	24	25
28 Backstage at the Ballet (3-405) MOCA - Chinese New Year Program (3-303 & 3-305)	29	30	31	

Curriculum News

Reading: We will continue to work on identifying text features and author's point of view.

Writing: Students will be writing informational writing pieces about China.

Math: We will wrap-up Unit 3 (adding and subtracting within 1000) and begin Unit 4 (Perimeter, Area, and Polygons).

Social Studies: We will continue studying the country China and the culture.

Science: We will begin a new unit on the structures of life.

Reminders and Announcements

- Our **Soccer** lessons will end in January. We will be visiting Soccerooft, an indoor soccer field, with Coach Max on Wednesday, Jan. 9.



三年級一月新聞



星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	1 放寒假 學校關閉	2 學校開放	3	4
7	8	9 (三年級) 足球場旅行	10	11
14	15	16	17	18
21 紀念金馬丁路 德博士 不用上學	22	23	24	25
28 芭蕾舞後台 (3-405 班) 美華博物館 中國新年活動 (3-303 & 3-305)班	29	30	31	

課程新聞
<p><u>閱讀</u>：我們將繼續致力於識別 文本特徵和作者的觀點。</p>
<p><u>寫作</u>：學生將撰寫有關中國信息寫作。</p>
<p><u>數學</u>：我們將總結第三單元（在 1000 內加減）並開始第四單元（周長，面積和多邊形）。</p>
<p><u>社會常識</u>：我們將繼續研究中國和中國的文化。</p>
<p><u>科學</u>：我們將開始一個關於生命結構的新單元。</p>

提醒和通告

- 我們的足球課程將於 1 月結束。我們將於 1 月 9 日, 星期三與 Coach Max 一起參觀室內足球場

